
Referat 
 

STYREMØTE NR.10 i ØIL – 08.12.2011 
 
 

Møte  Referat   

Dato 08.12.2011  kl. 1900 Deltakarar Hilde Hysing-Dahl / leiar 
Per Dysterud / nestleiar  
Trude Torvund / kasserar  
Øystein Roe Sundøy / styrelem 
Sonja Fagerheim/ styrelem 
Jan Tore Alvsaker/ styrelem 
Åshild Bekkesletten/ styrelem 
Lillian Kvamsøy/ HC-gruppa 
Leiv Sandven/ trimgruppa 

 
 

Stad Holmatun Forfall Rune Vik/ skrivar  

Referent Øystein Roe Sundsøy Kopi   
Neste 
møte 

torsdag 
19.01.11 eller 26.01.11 
kl 18.00 

   

 
 

Nr Sak Frist Ansvar 
oppfølging 

10.1 
 
.1 
 
.2 
 
 
 
 
 
 
.3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
.4 
 
 

Saker   
 
Ingen merknad til førre møtereferat. 
 
Info til valkomiteen 

• Hilde gjev seg – finne ny leiar 
• Trude fortset 
• Sonja fortset 
• Per på val (må finne ut om han tek to nye år) 
• Rune på val (må finne ut om han tek to nye år) 

 
Roger Vassnes og Jakob Sandven informerte om ny utvikling i 
Hardanger bade- og velværesenter (HBV) 

• nytt styre 
• før ØIL vil vurdere å gå inn på nytt må følgjande 

avklarast: 

◦ at ikkje ØIL vert bunde opp i mange år framover 

◦ at den private delen skal ha ansvaret for å peike ut 
styret i den offenlege delen 

◦ at ein ikkje må betale tilbake spelemidlar viss 
prosjektet ikkje går  

◦ at ØIL si rolle må vere «ei 100000 kr – gåve som 
ikkje forpliktar» 

◦ at det nye styret i HBV tek ein ny gjennomgang av 
rekneskapet sitt 

 
Innkjøp av hoppski til utlån 
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• Mo sport er villige til å gje ein god pris 
• Bør vere minst to par ski i ulike lengder + minst like 

mange, kanskje fleire, par sko i ulike storleikar 
Vedtak 
ØIL løyver 10000 kr til innkjøp av hopputstyr til utlån 
 
Info om sportsplan for Øystese fotball v/Roger 

• honorering av trenarar – 10000 kr til godtgjersle i 11'er 
fotball – NIL har same storleik på godtgjersla 

• NIL/ØIL fordelar ansvar for trenarar på enkelte lag neste 
sesong 

• innspel sportsplan:  

◦ viktig å vere konkret – skrive direkte det ein meiner, 
t.d. kva ligg i omgrepet profesjonell klubb?  

◦ Ikkje ha fotball som eit heilårstilbod for dei under 11 
år – fort at nokon prioriterer dette framfor anna idrett 
– viktig med breidde i yngre alder.  

 
Evt.  

• Ønske om at årsmøtet til fotballgruppa er i november. 
Styret ser ingen bakdelar med dette 

• Heimeside ØIL 

◦ skal referat frå styremøta leggjast ut på sida? Vedtak 
på neste styremøte 

◦ legge ut på sida kor ein kan få tilgang til sakspapira 
til årsmøtet i henhold til gitte tidsfristar  
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Fotballgruppa 
 
Sjå sak 5 
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Friidrett/trimgruppa 
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.1 

HC-gruppa 
  
Testar ut teppecurlingsett. Verkar bra. Må vurdere om ein treng ei 
lengre matte og. 
 

  
 

10.5 
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Symjegruppa 
 

  

10.6 
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Hoppgruppa 
sjå sak nr 4 
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Økonomi 
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Eventuelt 
Saker under oppføling 
 
Status baneutviding 
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Skrivar: Øystein Roe Sundsøy/styrelem


